
 
 
 
Miljöpartiet vill se naturreservat vid Aspvägen 
 
Inte nog med att den moderatledda kommunledningen planerar för att Aspvägen ska bli en 
genomfartsled med trafik till Arlanda. Nu hotas stora delar av skogen vid Aspvägen i norra 
Märsta av avverkning. Ett välbesökt naturområde riskerar att bli ett kalhygge. Miljöpartiet 
vill att skogsområdet norr om Aspvägen skyddas som naturreservat för märstabornas tillgång 
till nära natur. 
 
Ett område större än tio fullstora fotbollsplaner är planerat att avverkas och planteras med 
20 000 granplantor. Ny mat åt granbarkborrarna, som uppges vara anledning till 
avverkningen. I en naturlig skog med en variation av trädslag är barkborrens angrepp ett 
naturligt och nödvändigt inslag. Granbarkborren är en del av det naturliga ekosystemet och 
en av förutsättningarna för den biologiska mångfalden i den svenska skogen. Att vi nu ser 
många angrepp av granbarkborrar beror på att klimatförändringarna gynnar dem.  
 
På klimattoppmötet i Glasgow har över hundra länder nyligen kommit överens om att 
avskogningen ska stoppas till år 2030. Sigtuna kommun kan börja idag genom att bevara så 
mycket skog som möjligt. Träd binder koldioxid och det tar 30 år innan ett område tagit upp 
lika mycket koldioxid som en avverkning orsakar. 
 
Nu har den moderatledda kommunledningen chansen att visa sina utlovade ambitioner för 
vår natur. Hur vill den samlade högern långsiktigt säkerställa att boende i norra Märsta har 
tillgång till natur för skogspromenader och naturupplevelser? Ska det redan bullerstörda 
Norrbacka få ökad trafik utanför fönstret och dessutom förlora sin närmaste skog? 
 
Miljöpartiet vill se att skogen norr om Aspvägen skyddas som naturreservat. 
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